
 
Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 

Kraków, 20 stycznia 2018r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 

20 stycznia 2018 r. o godzinie 16:30 w Lanckoronie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Magdalena Wąsowicz 

Magdalena Cyran 

Katarzyna Konik 

Amanda Adamska 

Łukasz Chyla 

Damian Miszczyński 

Szymon Król 

Wojciech Micygała 

 

Komisja Rewizyjna: 

Natalia Stręk 

Natalia Czyżowska 

Krzysztof Ninard 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 

 

Prezes Towarzystwa Doktorantów – Magdalena Wąsowicz otworzyła posiedzenie Rady TD UJ 

o godzinie 16:31. 

 

Punkt 2 

Wybór protokolanta 

 

Magdalena Wąsowicz zaproponowała wybór stałego protokolanta posiedzeń Rady TD UJ. 

Funkcję tę miałaby pełnić Katarzyna Konik. M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad 

kandydaturą. Rada TD UJ jednomyślnie wybrała K. Konik stałym protokolantem posiedzeń 

Rady.  

 

Punkt 3 

Wybór Komisji Skrutacyjnej 

 



M. Wąsowicz zapytała czy Komisja Rewizyjna będzie pełnić funkcję Komisji Skrutacyjnej. 

Zarządzono głosowanie nad składem KS: Natalia Czyżowska, Natalia Stręk, Krzysztof Ninard. 

Rada TD UJ jednomyślnie zatwierdziła skład KS.  

 

Punkt 4 

Zatwierdzenie programu posiedzenia Rady 

 

M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad przyjęciem programu posiedzenia Rady w dniu 20 

stycznia. Program został przyjęty jednomyślnie.  

 

Punkt 5 

Powołanie przedstawiciela TD UJ do Senatu UJ 

 

Natalia Czyżowska przedstawiła sprawę przedstawicieli TD UJ w Senacie. W związku z 

rezygnacją M. O. przed zakończeniem jego kadencji w lipcu oraz stwierdzeniem wygaśnięcia 

jego mandatu przez Senat we wrześniu, w październiku na przedstawiciela doktorantów została 

wybrana K. Konik. Obecnie upływa kadencja N. Czyżowskiej. Zgodnie z przyjętą praktyką, 

przedstawicielami doktorantów byli zawsze Prezes oraz poprzedni Prezes. Powoduje to, że 

naturalnym kandydatem na Senatora została M. Wąsowicz. K. Konik dodała, że takiego stanu 

rzeczy oczekuje również biuro rektora. M. Wąsowicz zarządziła tajne głosowanie nad swoją 

kandydaturą na przedstawiciela doktorantów w Senacie UJ. Oddano głosy ważne: 8 na tak, 0 

na nie, 0 wstrzymujących się.  

 

Punkt 6 

Wybór Wiceprezesów TD UJ 

 

Zgodnie ze złożonymi gwarancjami podczas ostatniego posiedzenia Rady TD UJ, M. 

Wąsowicz przedstawiła sprawę wyboru Wiceprezesów. Pierwsza kandydatura dotyczyła K. 

Konik, która miałaby objąć stanowisko Wiceprezes ds. Organizacyjnych.  

 

K. Konik wyraziła zgodę na kandydowanie. K. Konik zaprezentowała swoją kandydaturą. Jest 

Radną TD UJ od trzech kadencji, Przewodniczącą Komisji Promocji i Kultury, członkiem 

Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów UJ, przedstawicielem 

doktorantów w komisjach uniwersyteckich, Senatorem UJ. Do niedawno pełniła funkcję 

reprezentanta doktorantów w Instytucie Nauk Politycznych i Stosunków Międzynarodowych. 

K. Konik złożyła następujące deklaracje:  

1. utrzymanie porządku i pełnej reprezentacji doktorantów w Instytutach i Wydziałach, 

2. kontrolowanie budżetu TD UJ celem zwiększenia regularności wydatków na poszczególne 

cele, 

3. prowadzenie działalności organizacyjnej TD UJ rozumianej jako nadzór nad 

organizowanymi wydarzeniami oraz obecność na wydarzeniach, na których wymaga od TD UJ 

uniwersytet (np. Tydzień Jakości Kształcenia). 

Następnie poprosiła o pytania ze strony Radnych.  

 

Szymon Król zaznaczył, że pod zwierzchnictwem K. Konik znajdzie się Komisja ds. Nauki i 

Badań. K. Konik poinformowała, że jest tylko członkiem Zespołu. Nie zamierza w 

szczególności skupiać się na Komisji, ale na pewno zwróci uwagę na kwestie finansowe. 

Magdalena Cyran zapytała w jaki sposób K. Konik zamierza zmobilizować doktorantów do 

reprezentowania TD UJ w radach instytutów i wydziałów. K. Konik wyjaśniła, że jest to 

zadanie trudne i planuje docierać do doktorantów poprzez ustępujących, działających lub 



byłych przedstawicieli. Konieczne jest uświadomienie doktorantom, że muszę wywiązywać się 

z obowiązku organizowania wyborów oraz informowania biura TD UJ o swojej rezygnacji. 

Sprawa rad instytutów i wydziałów została uporządkowana w Radzie kadencji 2016. Szkoda 

byłoby znowu utracić kontrolę nad przedstawicielami.  

 

Przy braku pytań M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad kandydaturą K. Konik na 

Wiceprezesa ds. Organizacyjnych. Oddano ważne głosy: 8 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących 

się.  

 

M. Wąsowicz zaproponowała kolejnego Wiceprezesa – Mikołaj Maga miałby pełnić funkcję 

Wiceprezesa ds. CM UJ. W związku z nieobecnością kandydata, M. Wąsowicz odczytała list, 

w którym M. Maga informuje o swoich osiągnięciach, planach oraz motywacjach (załącznik 

do protokołu).  

 

M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad kandydaturą K. Konik na Wiceprezesa ds. 

Organizacyjnych. Oddano ważne głosy: 7 na tak, 0 na nie, 1 wstrzymujący się. 

 

M. Wąsowicz zaproponowała kolejnego Wiceprezesa – Łukasz Chyla miałby pełnić funkcję 

Wiceprezesa ds. Nauki i Badań, pozostając tym samym łącznikiem pomiędzy Komisją Nauki i 

Badań a Radą TD UJ.  

 

Ł. Chyla przedstawił swoją osobę. Wyjaśnił, że konieczne będzie dla niego wsparcie 

Przewodniczącego Komisji Nauki i Badań – R. D. Jego celem jest ulepszenie Komisji oraz 

pomoc R. D. Ponadto jego ambicją pozostaje: 

- powołanie zewnętrznej fundacji, pozyskującej środki na naukę i badania TD UJ. Wiązałoby 

się to z dodatkowymi wynagrodzeniami dla obecnych pracowników TD UJ. Fundacja jest 

rozwiązaniem koniecznym, ponieważ TD UJ nie posiada innej możliwości pozyskiwania 

środków spoza uniwersytetu. Odrębność TD UJ jako samorządu daje nam natomiast pole do 

działania; 

- zachowanie obecnej funkcji Zeszytów Naukowych jako czasopisma, umożliwiającego 

publikowanie artykułów każdemu doktorantowi (także w przypadku serii ścisłej). W związku 

ze zbliżającą się ewaluacją istnieje ryzyko, że ZN stracą punktu lub w ogóle przestaną być 

punktowane. Konieczne jest umiędzynarodowienie ZN; 

- wznowienie Zespołu ds. Współpracy Międzynarodowej. Celem zespołu miałoby być 

umożliwienie realizacji doktoratów międzynarodowych oraz stworzenie bazy stypendiów i 

wymian międzynarodowych. 

Ł. Chyla podkreślił, że zależy mu na tytule Wiceprezesa, ponieważ potwierdza to jego 

pełnomocnictwo i pozwala na realne działania. 

 

N. Czyżowska zapytała czy w skład zarządu fundacji wchodziliby członkowie Rady oraz czy 

obowiązywałaby tam taka sama kadencyjność? Ł. Chyla wyjaśnił, że w skład zarządu Radni 

wchodzili automatycznie. TD UJ ma potencjał prestiżowy, więc pozyskiwania środków 

zewnętrznych w ten sposób jest możliwe. Co więcej, poszczególne podmioty mogłyby odliczać 

datki od podatku.  

 

N. Stręk postawiła pytanie o przyszłość takiej fundacji, zwłaszcza, że jest to idea czasochłonna, 

a energię wykorzystaną na jej realizację można przenieść tam, gdzie jest ona konieczna np. na 

Komisję ds. Pomocy Materialnej. Kandydat na Wiceprezesa poinformował, że przyszłość 

należy ustalić w drodze konsultacji, ale celem jest stałe i długoterminowe działanie na rzecz 

doktorantów oraz dawanie zryczałtowanego wynagrodzenia. 



 

D. Miszczyński zauważył, iż podobna inicjatywa została zaproponowana w Instytucie Filologii 

Klasycznej Wydziału Filologicznego celem pozyskiwania środków przez koło naukowe i 

zakończyła się fiaskiem.  

N. Stręk dopytała o zasady wybierania zarządu w fundacji – czy jest możliwy wybór 

niedemokratyczny. Ł. Chyla odpowiedział, iż zależy to od charakteru organizacji, ale kadencja 

może być nawet nieokreślona długością.  

 

Sz. Król spostrzegł, że Ł. Chyla zmienił zdanie co do osoby Przewodniczącego Komisji ds. 

Nauki i Badań. Ponadto R. D. wyraził chęć rezygnacji ze swojej funkcji. Czy w związku z tym 

nie jest uzasadnione przejęcie Komisji? Kandydat na Wiceprezesa poinformował, że potrzebuje 

czasu, aby wdrożyć się w działalność Komisji, natomiast stworzenie fundacji wymaga 

natychmiastowych działań. Ł. Chyla planuje z czasem przejąć Komisję. Sz. Król zauważył, że 

jest to wiele pomysłów i wyraził nadzieję na ich realizację. Ł. Chyla dodał, iż chciał przejąć 

całą Komisję, ale zdał sobie sprawę, że to nie tylko normy, ale i dużo praktyki oraz 

doświadczenia.  

 

M. Wąsowicz zainteresowała się możliwościami czasowymi Ł. Chyli ze względu na wielość 

zaproponowanych inicjatyw. Ł. Chyla wyjaśnił, że nigdzie nie pracuje, więc poświęca się 

wyłącznie działalności doktoranckiej.  

 

M. Cyran poprosiła o sprecyzowanie planów dotyczących współpracy międzynarodowej. 

Kandydat na Wiceprezesa uważa, że uwagę należy skupić na profesorach, posiadających 

kontakty za granicą. TD UJ nie wykorzystuje swojego potencjału. Należy zwrócić uwagę, że 

uczelnie wzajemnie się wspierają i my również na takie wsparcie możemy liczyć. Dodatkowo, 

jesteśmy państwem rozwijającym się, patrząc na stan nauki. W. Micygała uzupełnił, że każdy 

z doktorantów widzi, iż kontakty międzynarodowe bazują na relacjach nieformalnych. Z 

prestiżowego punktu widzenia lepiej będzie prezentowało się nawiązanie kontaktu z 

powołaniem się na konkretnego profesora. N. Czyżowska wyjaśniła, iż do tej pory ideą była 

wymiana możliwości w ramach samorządów doktoranckich. Celem było np. zagwarantowanie 

miejsc w akademikach przy zagranicznych uczelniach, co pozwoliłoby na prowadzenie 

kwerend. Relacja miała opierać się na zasadzie przysługa za przysługę i nie być zbyt 

sformalizowana. W. Micygała zauważył, że sformalizowanie świadczy o podmiotowości i 

lepiej wygląda. N. Czyżowska dodała, iż chodziło o bezkosztową wymianą, ponieważ budżet 

się nie zwiększa. Ł. Chyla podkreślił możliwość doktoratów międzynarodowych, opartych 

często na finansowaniu z drugiej strony. Ważne by doktoranci mieli świadomość istniejących 

opcji. Dla uczelni z kolei są to punkty. K. Konik zauważyła, iż wątpi w dzielenie się kontaktami 

przez profesorów. Są to ich prywatne relacje. Ł. Chyla wyszedł z założenia, że ze względu na 

tytuł rozmowy mogą być inaczej prowadzane i prowadzić do realnej współpracy.  

 

Przy braku pytań M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad kandydaturą Ł. Chyli na 

Wiceprezesa ds. Nauki i Badań. Oddano ważne głosy: 6 na tak, 2 na nie, 0 wstrzymujących się.  

 

Punkt 7 

Głosowanie nad przyjęciem budżetu na 2018 r. 

 

Katarzyna Konik zaprezentowała plik budżetowy zawierający plan wydatkowy i realne wydatki 

w 2017 roku oraz proponowany plan wydatkowy na rok 2018. Zmniejszony został budżęt na 

szkolenia, rachunki telefoniczne, Salon Naukowy oraz usunięta kategoria Śniadania Naukowe 

(w związku z niską frekwencją na wydarzeniu). Dokonano zwiększenia w kategoriach 



materiały promocyjne oraz wyjazdy integracyjne. Zobowiązania z roku poprzedniego są 

znacznie mniejsze niż roku ubiegłym. W związku z tym dokonano zwiększenia środków 

finansowych przeznaczonych na Konkurs na Dofinansowanie Działalności Doktorantów.  

Ł. Chyla zawnioskował zwiększenie budżetu Zeszytów Naukowych o 3700-5000 zł na wydatki 

związane z Index Copernicus, DOI, przystąpieniem ZN do portalu dla czasopism. Dodatkowo 

redakcja prosi o 2000 zł na dofinansowanie serii ścisłej. K. Konik zwróciła uwagę, że koszt 

związany z DOI był z zeszłym roku dużo większy, a jednak ZN nie wykorzystały w pełni 

budżetu. Rada sceptycznie odniosła się do umieszczania ZN na portalu, który ma zostać 

uruchomiony dopiero w lutym. Po dyskusji ustalono, że budżet ZN można zwiększyć w ciągu 

roku z rezerwy.  

 

M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad propozycją budżetu. Budżet został przyjęty 

jednomyślnie.  

 

Punkt 8 

Powołanie przedstawiciela TD UJ w uniwersyteckim Zespole ds. ankiety oceny 

nauczyciela akademickiego UJ 

 

Magdalena Wąsowicz omówiła sprawę przedstawiciela TD UJ w uniwersyteckim Zespole ds. 

ankiety oceny nauczyciela akademickiego UJ. Dotychczas funkcję tę pełnił K. K. Kierownik 

zespołu chce kontynuować prace i wdrażać nowe pomysły.  

Swoją kandydaturę zgłosił Szymon Król ze względu na posiadane doświadczenie z zakresu 

badań ilościowych.  

 

Przy braku innych kandydatów, M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad kandydaturą Sz. 

Króla na przedstawiciela TD UJ w uniwersyteckim Zespole ds. ankiety oceny nauczyciela 

akademickiego UJ. Oddano ważne głosy: 7 na tak, 0 na nie, 1 wstrzymujący się.  

 

Punkt 9 

Zaopiniowanie propozycji uruchomienia studiów III stopnia w języku angielskim w 

dyscyplinie nauk o polityce oraz kulturoznawstwa na Wydziale Studiów 

Międzynarodowych i Politycznych 

 

M. Wąsowicz zwróciła uwagę, że sprawa opinii pojawiła się na grupie mailingowej Rady TD 

UJ. Prośbę o opinię wniósł Prodziekan WSMiP. M. Wąsowicz podziękowała D. 

Miszczyńskiemu i S. Królowi za zabranie głosu w dyskusji na grupie. Jednocześnie poprosiła 

o wyrażanie opinii przez pozostałych Radnych. Przygotowanie opinii jest naszym przywilejem, 

z którego powinniśmy korzystać. N. Czyżowska zwróciła uwagę, że nie jesteśmy w stanie 

oceniać pod względem merytorycznym proponowanego toku studiów, ale istotny jest nasz głos 

w takich sprawach, jak rozliczanie roku, wzór sprawozdania, punktacja. M. Wąsowicz streściła 

przygotowaną opinię. Uwagę wyraził Ł. Chyla: zamiast wyrażenia „z pochwałą” zalecił użycie 

„z aprobatą”).  

 

M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad propozycją opinii. Opinia został przyjęta 

jednomyślnie.  

 

Punkt 10 

Zaopiniowanie propozycji uruchomienia studiów III stopnia na Wydziale Filozoficznym 

- Katedra Porównawczych Studiów Cywilizacji 

 



M. Wąsowicz zaprezentowała sprawę kolejnej opinii, która pojawiła się w czwartek (18 

stycznia). Prezes TD UJ skontaktowała się z zainteresowanymi doktorantami, którzy wyrazili 

chęć otworzenia studiów. Kryteria przyznawania stypendiów i zasady rozliczania są 

analogiczne do pozostałych kierunków studiów III st. na WF.  

K. Konik zauważyła, iż Rada powinna ws. opinii przegłosowywać stanowisko, a nie konkretne 

pismo przygotowane w sprawie.  

W związku z powyższym M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad wyrażeniem pozytywnej 

opinii nt. uruchomienia nowych studiów III stopnia na Wydziale Filozoficznym. Rada 

jednomyślnie przyjęła stanowisko pozytywne.  

 

Punkt 11 

Powołanie nowych członków Komisji Promocji i Kultury 

 

Katarzyna Konik zawnioskowała o powołanie w skład Komisji Promocji i Kultury Magdaleny 

Cyran. M. Cyran była już członkiem KPiK do czasu objęcia funkcji przedstawiciela 

doktorantów w Komisji Rewizyjnej TD UJ. Dotychczas wykazała się pracowitością i 

zaangażowaniem.  

 

Przy braku pytań M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad kandydaturą M. Cyran na członka 

Komisji Promocji i Kultury TD UJ. Oddano ważne głosy: 7 na tak, 0 na nie, 0 wstrzymujących 

się oraz 1 głos nieważny. 

 

Punkt 12 

Problem platformy PEGAZ 

 

Katarzyna Konik przestawiła sprawę platformy PEGAZ. Dzięki platformie TD UJ wysyłało 

wiadomości do wszystkich doktorantów m.in. o szkoleniach, konkursie na dofinansowanie, 

wydarzeniach kulturalnych, imprezach i wyjazdach integracyjnych. Przez PEGAZA doktoranci 

dokonywali także zapisu na szkolenia. Możliwość tę dawało utworzenie kursu na platformie, 

trwającego trzy lata. W tym roku został on ukończony. Obsługa USOS zakwestionowała 

słuszność tworzenia ponownie takiego kursu. Jest to istotny problem dla TD UJ, ponieważ w 

inny sposób nie ma możliwości przesyłania maili do wszystkich doktorantów. K. Konik 

zauważyła, że sprawą powinno zająć się prawnicy – jeszcze raz zbadać argumentację 

pracowników USOS oraz wyrazić opinię w tej sprawie. Pracownicy bowiem uznali, że 

doktoranci nie podpisują stosownego oświadczenia w momencie rozpoczęcia studiów, 

pozwalającego na udostępnianie ich adresów mailowych TD UJ.  

Łukasz Chyla i Amanda Adamska zadeklarowali zajęcie się sprawą.  

 

Punkt 13 

Zmiana dofinansowania doktorantce M. M. 

 

Katarzyna Konik zaprezentowała sprawę doktorantki M. M., ubiegającej się o dofinansowanie 

wyjazdu do Konstancji. W specyfikację konkursu 1_2018 wdarł się błąd i zatwierdzono M. M. 

dofinansowanie na wyjazd w inne miejsce oraz przyznanie jej mniejszej kwoty niż pozostałym 

doktorantom, jadącym do Konstancji. Problem został przedstawiony Przewodniczącej zespołu, 

zajmującego się konkursem. A. B. zarekomendowała przyznanie kwoty 600 zł na wyjazd do 

Konstancji.  

 

M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad propozycją zmiany. Zmiana dofinansowania została 

przyjęta jednomyślnie.  



Punkt 13 

Wydłużenie terminu rozliczenia wydania publikacji K. R. 

 

Katarzyna Konik przedstawiła prośbę doktoranta K. R. o przedłużenie terminu rozliczenia 

dofinansowania publikacji. Doktorant otrzymał dofinansowanie na publikację, która w dniu 

przyznawania dofinansowania była ukończona. W związku z tym, że monografia jest 

napisana w j. angielskim, wydawnictwo musi znaleźć pracownika, który będzie mógł 

kontynuować prace wydawnicze. Termin ukazania się publikacji ustalono na koniec czerwca. 

A. B. rekomenduje wydłużenie terminu rozliczenia dofinansowania przyznanego K. R.  

 

M. Wąsowicz zarządziła głosowanie nad prośbą. Wydłużenie terminu dofinansowania zostało 

przyjęte jednomyślnie.  

 

Punkt 13 

Bieżące sprawy Komisji ds. Pomocy Materialnej 

 

M. Wąsowicz zwróciła uwagę, że podczas szkolenia Rady TD UJ nie był obecny 

Przewodniczący Komisji ds. Pomocy Materialnej. D. H. chce się wycofać w funkcji 

przewodniczącego jeszcze w styczniu. Prezes zauważyła, że sprawa dotyczy komisji trudnej i 

związanej z dużą odpowiedzialnością. Zajmuje się ona przyznawaniem i przydzielaniem miejsc 

w akademikach, rozdziela budżet na stypendia, wyznacza przedstawicieli w komisjach 

stypendialnych. Konieczne jest znalezienie osoby, która będzie pełnić tę funkcję, zwłaszcza, że 

D. H. oferuje pomoc w ciągu kilku najbliższy miesięcy. N. Czyżowska podkreśliła, iż 

rozdzielanie budżetu jest o tyle istotne i wymaga rozwagi, że dokonuje się go na rok akademicki 

podczas, gdy nie ma pewności co do środków finansowych, gdyż są one przyznawane na rok 

kalendarzowy. M. Wąsowicz zapytała Radnych czy chcą się zaangażować w działalność 

Komisji. Jeśli nie należy uruchomić nabór. S. Król zauważył, że należy jednocześnie 

porozmawiać z doktorantami i ogłosić nabór na stanowisko. K. Konik dodała, iż trzeba 

posłużyć się zarówno portalem facebook, jak i newsletterem.  
 

Punkt 14 

Bieżące sprawy dot. promocji działalności TD na portalu Facebook 

 

M. Wąsowicz przedstawiła aktualną sytuację portalu Facebook. Jest to główny kanał promocji. 

Obecni fanpage posiada 2,5 tys. polubień. Zamieszczane informacje docierają średnio do 1240 

osób. Facebook zaczął zarabiać na postach sponsorowanych, a co za tym idzie ogranicza naszą 

widoczność. Opłacanie postów nie jest uzasadnione, ponieważ doktoranci są specyficzną grupą. 

Sponsorowane posty mogą docierać do wielu osób, które nie są naszymi adresatami. Rozsądnie 

wydaje się zaangażowanie ludzi, aby dodawali like, komentarz, obecność, zainteresowanie czy 

udostępniali posty. Radni powinni zapraszać znajomych na organizowane wydarzenia. M. 

Wąsowicz zauważyła, że wzrost zainteresowania następuje, gdy publikowane są sprawy 

osobowe, np. zdjęcia z Salonów czy wyniki głosowana na Walnym Zgromadzeniu TD UJ. 

Zaproponowała cykl dotyczący przedstawiania Radnych i Komisarzy. Wiązałoby się to z 

udostępnianiem zdjęć. Prezes TD UJ poprosiła, aby Radni to przemyśleli, by na kolejnym 

posiedzeniu ustalić czy będziemy ten pomysł realizować.  
 

Punkt 15 

Sprawy bieżące i wolne wnioski 

 



1. M. Wąsowicz poinformowała, że w maju odbędzie się święto Uniwersytetu Jagiellońskiego. 

Władze UJ planują uczcić 20-lecie budowania Kampusu UJ. W piątek 11 maja ma się odbyć 

uroczyste posiedzenie Senatu UJ, a dzień później – 12 maja proponowane są wydarzenia 

otwarte. Ambicją jest zrealizowanie idei uniwersytetu wychodzącego do ludzi i działającego 

dla mieszkańców miasta. N. Czyżowska zwróciła uwagę, że wydarzenia mają być atrakcyjne 

dla mieszkańców, niekoniecznie muszą być naukowe. Środki będą pochodzić z Działu 

Promocji UJ. Odpowiedź jest konieczna do 3 lutego.  

 

2. Ł. Chyla zapytał w imieniu Zeszytów Naukowych czy istnieje możliwość podpisywania 

umów wydawniczych bez procedury konkursowej i przedkładania trzech ofert. K. Konik 

wyjaśniła, że temat ten był już poruszany w biurze TD UJ z pracownikami biura. Nie można 

podpisywać umów bez konkursu ofert, jeśli usługi nie wykonuje WUJ. Ponadto każda umowa 

ZN opiewa na inną kwotą ze względu na ilość arkuszy kalkulacyjnych, których liczby nie da 

się przewidzieć. N. Czyżowska zauważyła, że ZN nie proponują w tej sprawie żadnego 

rozwiązania. K. Konik dodała, iż samo głosowanie Rady nie stworzy procedury na UJ. Powinni 

ją wypracować i omówić działacze ZN.  

Po dyskusji Rada ustaliła, że ZN mają przedstawić ofertę Nowej Strony – wydawnictwa które 

miałoby mieć wyłączność na druk ZN. 

 

3. M. Cyran zapytała czy 25lecie TD UJ zostało zgłoszone do konkursu na najlepsze 

wydarzenie samorządowe doktorantów. N. Czyżowska wyjaśniła, że 25-lecie odbywała się po 

naborze wniosków konkursowych. 

 

4. Krzysztof Ninard zgłosił problem dotyczący pozbawienia doktorantów możliwości 

uzyskania licencji na program CorelDRAW i poprosił, aby Rada podjęła działania w tej 

sprawie. Kilka lat temu możliwość tę odebrano studentom, obecnie również doktorantom. N. 

Czyżowska stwierdziła, że zostanie przygotowane pismo z prośbą o wyjaśnienie sytuacji. M. 

Wąsowicz poprosiła o przygotowanie listy funkcji niezbędnych dla doktorantów. 

 

5. N. Czyżowska poinformowała, że po 25-leciu i dotarciu do wielu działaczy TD UJ, pojawiła 

się możliwość zebrania materiałów oraz przeprowadzenia wywiadów dotyczących początków 

samorządności doktoranckiej na uniwersytecie. Była Prezes podkreśliła, iż warto byłoby 

wykorzystać taką możliwość. Przypomniała o sprawie, aby nowa Rada zajęła się tym tematem. 

 

Punkt 16 

Zamknięcie posiedzenia 

 

Magdalena Wąsowicz zaapelowała o aktywność na grupie mailingowej celem sprawniejszego 

odbywania posiedzeń Rady. Prezes TD UJ zamknęła posiedzenie Rady o 20:15. 
 
 
 
 
 
 
 


